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1.  Met hoeveel procent zijn uw energiekosten gestegen?
   “Onze energierekening is meer dan verdubbeld en het gaat maar door. We hebben een variabel contract 

waarbij de tarieven elke drie maanden weer omhoog gaan. Het einde is dus nog niet in zicht. Vorig jaar was 
energie nog 2 procent van de omzet, nu is dat al bijna 11 procent.”

2. Wat betekent dit voor uw bedrijf? 
  “Direct gevolg is dat het bedrijfsresultaat onder druk komt te staan. Probleem in onze branche is dat we veel 

werken met langlopende contracten met leasemaatschappijen en verzekeraars. Met sommige is aanpassing 
van de prijzen tenminste bespreekbaar, maar met andere helemaal niet. Contract is contract, hoor je dan. 

  Ik hoor van kleinere bedrijven in de branche dat ze op omvallen staan. Dat is bij ons gelukkig niet het geval. 
Wij hebben meerdere vestigingen én we hebben vorig jaar, toen de prijzen begonnen te stijgen, al flink 
geïnvesteerd in andere producten, waarmee we de lak op auto’s bij een lagere temperatuur kunnen laten 
drogen. Dat scheelt nu wel.” 

 

3. En nu? Wat is jullie perspectief?
  “We doen zelf wat we kunnen. We kijken goed naar al onze processen om te zien waar we nog kunnen  

besparen. Zo heb ik momenteel wat offertes lopen voor warmte-terugwininstallaties. Dat zijn echter forse  
investeringen die je als ondernemer wél moet kunnen dragen. Het zou daarom goed zijn als het kabinet 
dit soort investeringen mede zou subsidiëren. Ook aan de energiebelasting kan nog wel wat worden 
gedaan. Verder zullen we met opdrachtgevers moeten blijven onderhandelen. 

  Deze crisis treft ons allemaal. We moeten het sámen doen en allemaal een stukje van de pijn pakken.  
Dat is de enige manier om hier doorheen te komen. Wat we nodig hebben, is solidariteit.”


